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معاون محیط زیست استان فارس 
مطرح کرد: 

وضعیت اضطراری تالاب های فارس
حقابه بعد از بارش ۳۰ میلی متری 

رهاسازی می شود
معاون محیط زیست استان فارس با اشاره به ضرورت تامین حقابه 
بختگان گفت: از آنجا که کمترین زمان برداشت آب از مردادماه تا 

اوایل پاییز است، بهترین زمان برای تامین حقابه محسوب می شود. 
نبی اله مرادی در جلسه شورای کشاورزی استان با ابراز نگرانی از 
نرسیدن آب به تالاب های استان اظهار داشت: سازمان آب باید برای 

رفع این نگرانی و رساندن آب به تالاب ها سازوکاری تنظیم کند. 
وی با بیان اینکه در زمان احداث سد درودزن تکلیف شده است 
که سازمان آب حقابه تالاب را در ورودی خود تالاب تامین کند، 
گفت: نیاز تالاب ها به آب در فصل مرداد ضروری اســت چراکه 
فلامینگوها در این زمان در حال زادآوری هستند و با وجود کم آبی 

به سختی ادامه حیات می دهند.
مرادی خاطرنشــان کرد: در این شرایط اگر10 میلیون متر مکعب 
آب به تالاب برسد ارزش آن از هزار میلیون متر مکعب در دی ماه 

برای تالاب بیشتر است.
رهاسازی حقابه بختگان بعد از بارش ۳۰ میلی متری

مدیرعامل ســازمان آب منطقه ای فارس نیز در این جلسه با بیان 
اینکه آب منطقه ای امسال به چاه آبی برای برداشت آب خاموشی 
نداده اســت، عنوان کرد: به دلیل بارش های خوبی که داشــتیم 
تاکنون خاموشی نداده ایم و در واقع چاه ها بیشتر از آنچه تاسیسات 

داشته اند، آب گرفته اند.
حمیدرضا دهقانی درباره رهاســازی حقابه تالاب ها عنوان کرد: 
محیط زیست برای رهاســازی حقابه مردادماه را پیشنهاد می دهد 
که به دلیل تبخیر بالا این ماه بدترین شرایط آب و هوایی را دارد 
و پیشنهاد اما این است که بعد از بارندگی 30 میلیمتری بلافاصله 

آب رها شود.

معاون استاندار فارس تاکید کرد:
لزوم اعمال سیاست صحیح 

برای کشت و فروش 
گوجه فرنگی

معاون هماهنگي امور اقتصادي اســتانداري فارس با 
تاکید بر لزوم اعمال سیاست صحیح در کشت و فروش 
گوجه فرنگی، گفت: نمي شود هزینه تولید یک محصول 

هزار تومان و قیمت فروش آن هفتصد تومان باشد. 
به گزارش ایسنا منطقه فارس، یدالله رحماني با اشاره به 
آماده سازي ساز و کار مناسب ستاد گلخانه ها در استان، 
افزود: این کار به عنوان یک شــاخص و الگو به سایر 
استان ها تسري یافته است، لذا باید این سکانداري فارس 

در کشور حفظ شود . 
وي همچنین به تامین کنتور هوشــمند با استفاده از 
ظرفیت بخش خصوصي اشاره و عنوان کرد: اگر قرار 
بود این مهم از محل اعتبارات فعلي دولت دنبال شود، 
٥0 سال زمان مي برد. امید است این کار به عنوان اقدامی 

عملیاتي در فارس دنبال شود . 
معاون هماهنگي امور اقتصادي اســتانداري فارس به 
لزوم توسعه استفاده از مکانیزم آبیاری تحت فشار هم 
اشــاره و با بیان اینکه در حــال حاضر مکاتبات برای 
جذب اعتبارات آبیاری تحت فشــار انجام شده است، 
اضافه کرد: در دو ســال گذشــته هدفگذاری سالانه 
٧٥هزار هکتار آبیاری تحت فشــار در دستور کار قرار 

گرفت اما هنوز به اعتبارات بیشتري نیازمندیم . 
معاون استاندار فارس به حق آبه تالاب بختگان هم 
اشــاره و بیان کرد: مقرر شده بود که حداقل سالانه 
٥0 میلیون متر مکعب رها سازی آب داشته باشیم. 

رحماني  به پرداخت بهاي کلزا و گندم نیز اشــاره 
و عنوان کرد: 100 درصد بهاي کلزا و ٩٥ درصدي 

گندم پرداخت شده است . 
معاون استاندار فارس با بیان اینکه امسال پیش بیني 
تولید دو برابري تولید گوجه فرنگي در فارس شده 
است، گفت: سال گذشته هشت هزار و ٥00 هکتار 

گوجه در استان فارس تولید شد.

اطلاع  پایــگاه  گزارش  به 
رسانی اســتانداری فارس ، 
دکتــر عنایت الله رحیمی در 
رسانه  اصحاب  با  نشســت 
که هم زمان با روز خبرنگار 
تبریک  ضمن  شــد،  برگزار 
اصحاب  بــه  خبرنگار  روز 
رسانه استان فارس از تلاش 
های این قشر اثر گذار تقدیر 

کرد.
نماینــده عالــی دولت در 
و  فارس روشنگری  اســتان 
ارتقاء ســطح آگاهی جامعه 
را اصلی ترین  وظیفه رسانه 
ها دانســت و عنــوان کرد: 
هرگز  باخته  پاک  خبرنگاران 
اجازه نمی دهند هوس نام و 
طمع نان آنها را از رســالتی 
که به آن مبعوث شــده اند 

دور کند.
وی اظهــار کرد: تحقق این 
و  صداقت  با  جز  رســالت 
خیرخواهی برای مردم امکان 

پذیر نخواهد بود
آگاهی  رحیمــی  دکتــر   
به شــرایط کنونی کشــور 
و تهدیداتــی که از ســوی 
دشــمنان علیه منافع ملی ما 
برنامه ریزی می شــود را از 
مولفه هایی دانست که اهالی 
رســانه باید به آن اشــراف 
داشته باشند دانست و گفت : 
این تهدیدات در اکثر موارد 
از طریق رسانه هایی که در 
اختیار دشــمنان قرار گرفته 
انجــام می شــود و از این 
برای  شــرایط  شناسایی  رو 
های  رسانه  اندرکاران  دست 

داخلی ضروری است.
اســتاندار فارس بیان کرد: 
رســانه های  مجموعــه  در 
دشــمن اعــم از مکتوب و 
برخــط، ســمعی و بصری 
ترویــج فرهنگ غیردینی در 
دســتور کار قــرار گرفته و 
تلاش می شود به نقاط قوت 

نظام هجمه وارد کنند.

یک  وظیفه  رحیمــی  دکتر 
روزنامــه نــگار و خبرنگار 
مســلمان ایرانــی را تلاش 
و  دینی  فرهنگ  ترویج  برای 
کاهش اثرات مخرب فرهنگ 

برشمرد. غیردینی 
نماینــده عالــی دولت در 
اســتان فارس  با بیان اینکه 
از  یکی  اجتماعی  ســرمایه 
نظام  ارزشمند  های  داشــته 
ایران  جمهــوری اســلامی 
بین  از  کرد:  عنوان  اســت، 
بردن این ســرمایه اجتماعی 
دشــمن  تهدیدات  دیگر  از 
علیه منافع ملی کشور است.

 وی ادامــه داد: عده ای با 
ســازی  فضا  این  به  اعتماد 
ها خواســته و ناخواسته در 
دشمن  درخواست های  مسیر 
گام بــر می دارنــد و افراد 
مورد اعتمــاد نظام را مورد 
هجمه قرار می دهند که این 
عنوان  به  بایــد  نیز  موضوع 
قرار  توجه  مورد  آسیب  یک 

گیرد.
 اســتاندار فــارس با بیان 
اینکــه یکــی از مولفه های 
مهم و کارآمد نظام در چهل 
اعتماد  وجود   ، گذشته  سال 
بوده،  مســئولان  بــه  مردم 
است، افزود: در حال حاضر 
دشــمنان در صدد خدشــه 
اعتماد  این  بــه  کردن  وارد 
به عنوان  باید  اند که  برآمده 
یک رســالت ملی و عقیدتی 
در راه خنثــی کــردن این 
مسئله تلاش کنیم تا از ایجاد 
اعتمادی در جامعه  بی  حس 
و ترویج آن جلوگیری کنیم.

وی با اشــاره بــه اینکه از 
ابتدای انقــلاب تا کنون در 
یارویی  رو  های  عرصه  همه 
با دشــمنان ســرافراز بوده 
هشــت  تحمیلی  جنگ  ایم 
ایستادگی  از  نمادی  را  ساله 
مــردم ایــران در برابر این 
توطئه ها دانســت  و گفت: 

اگرچه در جنگ هشت ساله 
تحمیلی وجبی از خاکمان را 
در  ما  دلاورمردان  و  ندادیم 
دفاع  اســتکبار  جبهه  مقابل 
جانانــه کردند اما دشــمن 
با  در زمینه هــای مختلــف 
دنبال  به  جزیی  مصداق های 
نظام  دادن  جلــوه  ناکارآمد 

. هستند 
تاکید  با  فارس  اســتاندار 
از  ایــران  امروز  اینکــه  بر 
در  امنیــت  پایدارتریــن 
است،  برخوردار  خاورمیانه 
را  زدنی   مثــال  امنیت  این 
نتیجه جانفشانی های سربازان 

گمنام نظام دانست.
رحیمــی اضافه کرد: امروز 
رســانه های بیگانه در سطح 
فضای  ایجاد  دنبال  به  جهان 
مردم  بین  ناامیــدی  و  یاس 
و جلــوه دادن اینــده ای نا 
امیدانــه  هســتنند، بنابراین 
امید  تزریق  باید  ها  رســانه 
و نشــاط در جامعه را مبنای 

حرکت خود قرار دهند.
وی با بیان اینکه بنگاه های 
خبر پراکنی مختلف به دنبال 
مخدوش کردن وحدت میان 
ها  ارگان  و  مختلــف  قوای 
هستند،  کشــور  نهادهای  و 
باید  خبرنــگاران  گفــت: 
مراقب باشــند نا آگاهانه در 
نظام  مردم،  بدخواهان  زمین 

و کشور  بازی کنند .
اســتاندار فارس  تشخیص 
مرز ظریف بین نقد و تخریب 
را بســیار مهم توصیف کرد 
و افــزود: با انتشــار  یک 
تیتر می تــوان کار بزرگی را 
کوچک و ناصواب جلوه داد 
و و یــا کاری بی ارزش را 

ارزشمند معرفی کرد.
نماینــده عالــی دولت در 
بخش  در  فــارس  اســتان 
با  از ســخنان خود  دیگری 
اشــاره به اینکه از مشکلات 
سختی ها و موانع پیش روی 

است کمی  آگاه   خبرنگاران 
درآمد، مشــکلات بیمه ای، 
گرفتن  قرار  آسیب ها،  وجود 
در معــرض انتقام و ... را از 
از  قشر  این  مشکلات  جمله 
کرد:  تاکید  و  دانست  جامعه 
بایــد حمایت های قانونی از 

آنها  تقویت شود .
دولت  در  داد:  ادامــه  وی 
حرفــه  امیــد،  و  تدبیــر 
خبرنــگاری بــه عنوان یک 
شغل و ســخت و زیان آور 
شده  مقرر  و  شــد  تصویب 
هر سال سابقه، یک  ازای  به 
و نیم ســال سابقه برای آنها 
لحاظ شود و با پرداخت ٢0 
بازنشست  بیمه،  حق  ســال 

شوند . 
همچنین  فارس  اســتاندار 
بــه تشــریح اقدماتــی که 
دســتگاه های  برخی  توسط 
اجرایــی بــرای خبرنگاران 
اســتان پیش بینی شده اشاره 
و خاطرنشــان کــرد: ارائه 
اماکن  درصدی   ٥0 تخفیف 
رایگان  اســتفاده  ورزشی، 
آنها   خبرنــگاران و خانواده 
از   ... تاریخــی و  اماکن  از 

جمله آنها است .
بــه  پاســخ  رحیمــی در 
مطالباتی در خصوص مسکن 
خبرنگاران نیز پیشــنهاد داد 
خبرنگاران  مســکن  تعاونی 
داد:   ادامه  وی  شود.  تشکیل 
زمینی در شــهر صدرا برای 
شــده  پیش بینی  خبرنگاران 
و  خبرنگارانــی که تاکنون 
اســتفاده  دولتی  زمیــن  از 
از  توانند  مــی  نکرده انــد 

مزایای آن بهره مند شوند.
 وی در بخــش دیگــری 
اصلاح  بــه  ســخنانش  از 
شــبکه های آبی در استان به 
عنوان یک معضل اشــاره و 
بیان کرد: امســال تولید آب 
بیش از ســال های قبل بوده 
اما گرمای هــوا هم افزایش 

داشته است .
اســتاندار فارس گفت:  با 
مصوبه شورای شهر در زمینه 
آب بها، مقرر شده که درآمد 
این بخش به اصلاح شبکه ها 

اختصاص داده شود .
رحیمی اعلام کرد در حالی 
که تــا ســال ٩0 تنها ٦٢٦ 
در  شــبکه  اصلاح  کیلومتر 
اما  بود  شــده  انجام  فارس 
در ســه ماهه اول امسال به 
اصلاح  کیلومتر   ٩13 تنهایی 

شبکه داشته ایم .
محله  وضعیــت  بــه  وی 
ســعدی پس از سیل اشاره 
تفضیلی  طرح  کرد:  عنوان  و 
این محله در 1٥ هکتار زمین 
گل  سازگود  و  ساخت  برای 
است. شــده  تصویب  کنان 

ساختمان های  که  شده  مقرر 
در مسیر برچیده و به فضای 
ســبز تبدیــل و در اراضی 
جدید ساکن خواهند شوند .

در بخش  فارس  اســتاندار 
پایانی ســخنان خود با بیان 
کنند  می  تصور  برخی  اینکه 
مــی توانند بــا تخریب در 
فضاهای رســانه ای محدود  
اســتاندار را تسلیم خواسته 
به  و  مطامع خود کرده  و  ها 
هشدار  بپردازند  خواهی  باج 
داد: بنده اســتانداری نیستم 
که با این مباحث به کســی 

باج دهم .
نماینــده عالــی دولت در 
اســتان فارس بــا تاکید بر 
مدیران  انتصاب  ملاک  اینکه 
پاک  پاکدســتی،  اســتان، 
چشــمی، کار بلــد بودن و 
چارچوب  در  داشــتن  قرار 
است،  دولت  و  نظام  اهداف 
اگر کسی تصور  اظهار کرد: 
کند بــا تهییج افکار عمومی 
می تواند، من را به  تصمیمی 
که تمایلی به انجام آن ندارم 
وادار کند ســخت در اشتباه 

است.

استاندار فارس در نشست با اصحاب رسانه تاکید کرد: 

خبرنگاران از شرایط کنونی کشور آگاه باشند 
 اصحاب رسانه نا دانسته و ناخواسته در زمین دشمن بازی نکنند

آیت الله دژکام:
باید به مسئله ولایت بیش از پیش 

دقت کنیم 
توجه ویژه به غدیر خم

 آیت الله لطف الله دژکام در خطبه های نماز عید سعید قربان افزود: 
اگر جامعه ما می خواهد آماده ظهور امام زمان)عج( شــود، باید به 
مساله ولایت بیش از آنچه که تا امروز به آن دقت کرده ایم دقت کنیم 

و برای آن اهمیت قائل شویم.
امام جمعه شــیراز در ادامه سخنان خود با اشاره به اهمیت مساله 
ولایت گفت: وقتی در آیات قرآن کریم و روایات اهل بیت)ع( دقت 
می کنیم، متوجه می شــویم ولایت، روح دین است و پذیرش همه 

طاعات و عبادات انسان، در گرو ولایت پذیری اوست.
وی در ادامه خاطرنشان کرد: در روایات اسلامی آمده است اگر فرد 
ش مورد قبول واقع شود باید ولایت امام  حج گزار، می خواهد حَجَّ

عصر خود را قلبا پذیرفته باشد.
نماینده ولی فقیه در استان فارس در بخش دیگری از سخنان خود 
با توجه به در پیش بودن عید ســعید غدیر خم و اهمیت آن گفت: 
یادآوری و بزرگداشت غدیر، یادآوری و بزرگداشت اصل ولایت و 
اکمال دین توسط پیامبر اکرم)ص( است و رسول خدا در روز عید 
غدیر، از مسلمانان در طول تاریخ و نسل های بعد خواسته است به 
جهت فراموش نشدن این واقعه عظیم و حق ولایت امیرالمومنین)ع(، 

همواره آن را تکرار کرده و برای نسل های بعد بازگو کنند.
آیت الله دژکام تصریح کرد: برای بزرگداشت هرچه بهتر عید غدیر 
خم در شــیراز، باید همه توان خود را بکار بگیریم و همه مردم را 
برای شرکت در این جشن ها دعوت کنیم که از جمله این جشن ها، 
برگزاری عقد اخوت و برادری و همچنین مراسمات خاص این عید 
سعید در مسجد جامع شهداســت که پیش از ظهر روز عید غدیر 
برگزار خواهد شــد و امیدواریم این مراسم، در شیراز به یک سنت 

حسنه تبدیل شود.

معاون سیاسی وامنیتی و اجتماعی استاندار فارس:

مشکلات حوزه اجتماعی با 
پنهان کاری حل نمی شود

معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی استاندار فارس گفت: در 
حوزه اجتماعی و مســائل مرتبط با آن نباید پنهان کاری کنیم 
چرا کــه با پنهان کاری و عدم شــفایت نمی توان برنامه ریزی 

مناسبی برای حل مشکلات این حوزه انجام داد. 
ســید احمد احمدی زاده، در بازدید از خبرگزاری جمهوری 
اســلامی مرکز فارس افزود: حل مشکلات و معضلاتی مانند 
اعتیاد و طلاق با برخورد و اقدامات سخت محقق نمی شود و 

نیاز به برنامه ریزی و فرهنگ سازی داریم.
وی ادامه داد: به نظر می رســد یکی از مشــکلات ما در این 
زمینه بی توجهــی به آموزش در محیط های خانواده و مدارس 
است و اینکه در حوزه پیشــگیری به شکل کارشناسی اقدام 

نمی کنیم.
او اظهار داشت: مجموعه اقدامات انجام شده در استان فارس 
باعث شــده که جایگاه استان در بحث طلاق بهبود یابد و قبلا 
این اســتان که رتبه سوم یا چهارم کشور قرار داشت الان در 

رتبه سیزدهم در بین دیگر استان های کشور است.
معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی استاندار فارس گفت: در 
حوزه اجتماعی به تمام دســتگاه های اجرایی تکلیف شده که 
نسبت به تشکیل یک کمیته با حضور معاون و یک کارشناس 
آن مجموعه در حوزه پیشــگیری اقدام تا مسائل و مشکلات 

موجود به شکل جدی تر و کارشناسانه تر دنبال شود.
احمدی زاده گفت: ایرنــا دارای ظرفیت ها و توانمندی هایی 
است که می تواند یاری گر دولتمردان و مسئولان در مسیر رفع 
مشکلات کشور و استان باشد؛ از خبرگزاری جمهوری اسلامی 
)ایرنا( انتظار داریم که با توجــه به ظرفیت هایی که دارد در 
شرایط سخت امروز که کشور تحت فشار تحریم ها قرار دارد 

اقدامات و عملکرد خوب دولت را به جامعه منعکس کند.
وی ادامه داد: دولت تدبیر و امید از ابتدای شــروع فعالیت 
خود به ویژه در ٢ ســال اخیر اقدامات بســیار خوبی انجام 
داده اما به نظر می رســد برخی مدیران از بیان این اقدمات ابا 
دارند و کارهای انجام شده را آنگونه که باید به جامعه منتقل 

نمی کنند.

اکبری:
محصولات گلخانه ای از 

محدودیت های صادراتی 
مستثنا هستند

عضو کمیســیون کشــاورزی مجلس، گفت: طی 
زمینه صادرات  در  اخیر محدودیت هایــی  ماه های 
محصولات کشــاورزی اعمال شده اما محصولات 

گلخانه ای از اینگونه محدودیت ها مستثنا هستند. 
 علی اکبری عضو کمیسیون کشاورزی، آب، منابع 
طبیعی و محیط زیســت مجلس شورای اسلامی در 
گفت وگــو با خبرنگار خبرگــزاری خانه ملت، در 
خصوص لزوم توجه به کشت گلخانه ای در کشور 
با توجه بــه محدودیت منابع آبی کشــور، گفت: 
توسعه کشت گلخانه ای با توجه به کمبود منابع آب 
اقدامی ضروری محســوب می شود که تا کنونی در 

زمینه آن به خوبی فرهنگ سازی نشده است.
نماینده مردم شــیراز در مجلس شورای اسلامی با 
اشــاره به اینکه میزان بهره وری، اشتغال و راندمان 
تولید در واحد سطح کشت گلخانه ای بسیار بالاتر 
از کشــت معمولی اســت، ادامــه داد: امیدواریم 
بتوانیم در مجلس شــورای اسلامی همانند اقدامات 
صــورت گرفته در زمینه قانون گذاری برای اجرای 
سیســتم های آبیاری تحت فشار در خصوص کشت 

گلخانه ای نیز اقدام مناسبی داشته باشیم.
لزوم تخصیص یارانه به اجرای پروژه های گلخانه

اســلامی  نماینده مردم در مجلس شــورای  این 
با تاکید بــر اینکه می توان به اجــرای پروژه های 
گلخانه ای همانند اجرای سیســتم های آبیاری تحت 
فشار یارانه اختصاص پیدا کند، عنوان کرد: با ایجاد 
تبلیغات مفید می   توان زمینه توسعه  فرهنگ سازی و 

کشت گلخانه ای را فراهم کرد.
 کشــت گلخانه ای نیاز به سرمایه گذاری اولیه 

بالایی دارد 
وی با اشــاره به اینکه اجرای پروژه های کشــت 
گلخانه ای نیاز به ســرمایه گذاری اولیه بالایی دارد 
اما اجرای آن برای کشــور از نظــر میزان تولید و 
پس انداز آب موثر اســت، ادامــه داد: صادرات 
محصولات کشاورزی تولید شده در سیستم گلخانه 
ای با توجه با پایین بودن میزان مصرف آب در آنها 

صرفه اقتصادی بیشتری دارد.
در  رقابت  قابلیــت  محصــولات گلخانــه ای 

بازارهای بین المللی را دارند
عضو کمیسیون کشــاورزی، آب، منابع طبیعی و 
محیط زیست مجلس شــورای اسلامی در پایان با 
تاکید بر اینکه طی ماه های اخیر محدودیت هایی در 
زمینه صادرات محصولات کشــاورزی اعمال شده 
اما محصولات گلخانــه ای از اینگونه محدودیت ها 
مســتثنا هســتند، خاطرنشــان کرد:علی رغم نیاز 
بــه ســرمایه گذاری اولیه بالا کشــت محصولات 
گلخانه ای و صادرات آن ســود آوری مناسبی دارد 
که موجب بازگشــت سریع ســرمایه گذاری اولیه 
می شود و محصولات تولیدی آن در بازارهای بین 

المللی قابلیت عرضه و رقابت دارند.

معاون درمان دانشــکده علوم 
پزشکی لارستان گفت: درمانگاه 
شــیمی درمانی در لار در هفته 
دولــت امســال افتتــاح و در 
زمینه های شیمی درمانی و پیوند 
مغز اســتخوان خدمــات ارائه 

می شود 
به گزارش خبرگزاری تســنیم 
از لارســتان، بهزاد رضایی در 
نشست خبری با اصحاب رسانه 
لارستان با بیان اینکه خبرنگاری 
مفقوده  حلقــه  گزارش دهی  و 
اظهار  اســت،  کشور  مدیریتی 
داشت: خبرنگاران باید به مردم 
و نظام اداری جامعه کمک کنند 

تا از این شرایط خارج شویم.
رئیس بیمارســتان آموزشــی 
با  درمانی امــام رضــا)ع( لار 
اذعان به اینکه آزادی در گردش 
اطلاعات و اطلاع رسانی شفاف 
باشــد  کمک کننده  می توانــد 
تــا رو به جلو حرکــت کنیم، 
تصریح کرد: باید خبرنگاران نیز 
مطالبه گر باشــند و از مسئولان 

بخواهند که جوابگو باشند.
رضایی با بیــان اینکه آخرین 
پزشکان  توسط  دریافتی  کارانه 
و پرســنل درمانی به سال 97 
بــاز می گــردد و آنهــا در این 
مدت فقط حقــوق عادی خود 
را دریافت می کرده اند که مبلغی 
بســیار کمتر از حقشــان بوده 
اتفاقات  این  داد:  ادامه  اســت، 
تاثیری بر کیفیت کاری پرسنل 

نداشته است.
وی بــا ابــراز خرســندی از 
افتتــاح درمانــگاه تخصصی و 
در  هاشمی زاده  تخصصی  فوق 
در  امام رضا)ع( لار  بیمارستان 
اوایل ســال خاطر نشــان کرد: 
ایــن درمانــگاه دارای ظرفیت 
بالایی اســت که هدف گیری ما 

در این مکان علاوه بر خدمات 
قبلی تمرکز بــر خدمات فوق 
تخصصی اســت کــه در حال 
حاضر در سه حوزه آنکولوژی، 
رادیوتراپی و غدد خدمات فوق 

تخصصی ارائه می شود.
معاون درمان دانشــکده علوم 
پزشکی لارستان از ایجاد بخش 
فوق تخصص زنان و ناباروری 
در درمانگاه هاشــمی زاده خبر 
داد و گفت: دســتگاه پیشرفته 
سی تی اســکن 128 اسلایس 
که اکنون فقط در مرکز اســتان 
وجــود دارد نیــز در آینده ای 
نزدیــک در درمانــگاه فــوق 
تخصصی هاشــمی زاده مستقر 

می شود. 
بیمارســتان  اینکه  بیان  با  وی 
مردم شــهرها و  به  لارســتان 
خدمات  زیــادی  روســتاهای 
می دهد، بیان کرد: این دســتگاه 
تی  می توانــد در بحث ســی 
آنژیوگرافی که مربوط به حوزه 
درمــان قلب و عروق اســت، 

کمک شایانی کند.
را  ســرپایی  خدمات  رضایی 
حلقه مفقوده بیمارستان لارستان 
برنامه ها  در  افزود:  و  دانســت 
ســعی داریم در حوزه لارستان 

این مهم را فعال کنیم.
وی بــا تأکید بر اینکه با کمک 
بخش خصوصی در صدد تامین 
داروهای خاص هستیم، گفت: 
امید مــی رود بتــوان داروهای 
خاص نیز بــا هزینه های دولتی 
داروخانه  در  بیمــاران  بــرای 
درمانــگاه هاشــمی زاده  تامین 

کنیم.
رئیس بیمارستان امام رضا)ع( 
لار به ارائــه خدمات درمانی و 
دارویی به شهرها و روستاهای 
همجــوار و حتی اســتان های 

دیگر اشــاره کرد و افزود: فعال 
درمانگاه  دندانپزشــکی  کردن 
هاشــمی زاده یکــی دیگــر از 
خدمــات قابل ارائه اســت که 
این اتفاق بــا جذب دو نیروی 
متخصص دندانپزشکی در حال 

انجام است. 
معاون درمان دانشــکده علوم 
پزشــکی لارســتان از ایجــاد 
کلینیــک فیزیوتراپی و کلینیک 
نارس  نــوزادان  بینایی  درمانی 
خبــر داد و تصریــح کرد: پس 
از تامین وســایل مورد نیاز که 
گران قیمت نیز است، در آینده 
نزدیک در درمانگاه هاشمی زاده 

لارستان راه اندازی می شود. 
وی بــا اشــاره بــه اینکه در 
کتابخانه  درمانگاه  ســوم  طبقه 
تخصصی و سالن همایش قرار 
دارد که تمام این موارد می تواند 
موجب ارتقا خدمات ما شــود 
تا بتوانیم به یک دانشگاه علوم 
پزشکی تبدیل شویم، ادامه داد: 
درمانگاه شیمی درمانی مرحوم 
صالح پور در هفته دولت امسال 
افتتاح و در زمینه های شــیمی 
درمانی و پیوند مغز اســتخوان 

خدمات ارائه خواهد شد.
رضایی با ابراز خرســندی از 
در  در لارســتان خیرین  اینکه 
زمینه هــای درمانــی پیش قدم 
هســتند و در بیمارســتان نیز 
پروژه هــای مختلفــی با کمک 
اســت،  انجام  خیرین در حال 
اورژانس  توســعه  کرد:  عنوان 
جداســازی  و  بیمارســتان 
اورژانس کــودکان، بخش زنان 
بــه صورت جداگانــه با توجه 
به حجم مراجعات از شهرهای 
اطــراف، بخــش  picu که در 
منطقــه بعد از شــیراز فقط لار 
دارای آن خواهــد بود از جمله 

این فعالیت ها است. 
این مســئول بیان کرد: افزایش 
کــه  نــوزادان   nicu تخــت 
تجهیزات آن تهیه شــده است، 
توســعه بخــش  icu داخلی 
کــه موجب افزایــش تخت ها 
بــه 20 تخت و کاهــش اعزام 
بیماران بــه مراکز دیگر خواهد 
داخلی،  بخش  نوســازی  شد، 
جداســازی  برای  برنامه ریزی 
بخش داخلی مردان و زنان در 
ادامــه پروژه های مشــارکتی با 

خیرین خواهد بود. 
رئیس بیمارستان امام رضا)ع( 
لارستان به نوســازی و تجهیز 
آشــپزخانه بیمارستان با کمک 
خیرین اشاره کرد و گفت: قلب 
تاسیسات  بیمارستان  تپنده یک 
آن است که اگر با مشکل روبرو 
شــود می تواند بیمارســتان را 
فلج کند اما بــا خرید و نصب 
»ژنراتــور«، در بیمارســتان در 
احتمالی  مقابل خاموشــی های 

دچار مشکل نخواهیم شد.
وی همچنیــن بــه نوســازی 
ورودی بیمارســتان بــا کمک 
خیریــن در آینــده ای نزدیک 
خبر داد و تصریــح کرد: اتاق 
عمل بیمارستان هم در آینده ای 
نزدیــک از  5 اتاق بــه 8 اتاق 
افزایــش پیدا خواهــد کرد و 
در کنــار ایــن اقدامات بخش 
نیز  بیمارســتان  آنژیوگرافــی 

راه اندازی خواهد شد که حائز 
اهمیت است.

معاون درمان دانشــکده علوم 
پزشکی لارســتان در پاسخ به 
ســوالی در مــورد ابهامات به 
وجود آمده در زمینه خصوصی 
شدن آزمایشگاه بیمارستان امام 
رضا)ع( گفت: دولت ما را ملزم 
به افزایش 10 درصدی خدمات 
آزمایشگاه کرده است، در حالی 
که تجهیزات آزمایشگاهی تقریبا 
داشته  برابری  قیمت 2  افزایش 
اســت، در نتیجه بــرای اینکه 
بــار مالی از دوش بیمارســتان 
برداشته شــود، آزمایشگاه را به 
بخش خصوصی واگذار کردیم.
رئیس بیمارستان امام رضا)ع( 
بــا تأکیــد بــر اینکــه بخش 
رعایت  بــه  ملزم  خصوصــی 
قیمت هــا بــا توجه بــه مبالغ 
اعلامی دولت اســت و کماکان 
خدمات بــا همان هزینه دولتی 
کرد:  تصریح  می شــود،  اعمال 
اینکه  بــرای  بخش خصوصی 
بتواند در بازار رقابتی باشد باید 
کیفیت کار خود را حفظ کند و 
اگرنه مشتری خود را از دست 
خواهد داد و از طرفی دانشکده 
علوم پزشکی لارستان بر روی 
خدمــات آزمایشــگاه نظارت 
تا در صورت  خواهد داشــت 

تخلف برخورد قاطع کند.

معاون درمان دانشکده علوم پزشکی لارستان: 

مرکز پیوند مغز استخوان لارستان در هفته دولت افتتاح می شود 


